
Mariola Gar*1o"vska
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Wloclarvek I 7.07.201 I

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejmq pro5b4 w imieniu mieszkaric6w

Wloclawka o usunigcie mlodych uschnigtych drzew na parkingu przy

wlociar.r'skiej tamie. ProSba o nasadzenie nowych drzew z odpowiedniq

pielggnacj4, aby rosly mlode drzewka. Poprawi ro estetvkg i widok

dla zatrzymujqcych sig tu turyst6w i wloctawian.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Z powa2aniem
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